



Since 1971

美高工業器材有限公司

MELCO INDUSTRIAL SUPPLIES CO., LTD.

(大同機械企業有限公司成員 A member of Cosmos Machinery Enterprises Ltd.)

香港九龍元州街 269-271 號昌發工廠大廈二樓

1/F., CHEONG FAT FACTORY BUILDING,

269-271 UN CHAU STREET,

KOWLOON, HONG KONG.

E-MAIL: [melco@melco.com.hk](mailto:melco@melco.com.hk) Website: [www.melco.com.hk](http://www.melco.com.hk)

TEL: (852) 2386 7881 FAX: (852) 2386 1802, 2386 1980

18/09/2006

Dear Customers,

To cope with our business development and better position our company , with effect from 22<sup>nd</sup> August, 2006, Melco Trading Company Ltd. has been renamed **MELCO INDUSTRIAL SUPPLIES CO., LTD.**

As our commitment, Melco will continue to do the best to serve you with our premium quality products and satisfactory services. We will step to greater success together.

We do appreciate your continuous support and thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Melco Industrial Supplies Co., Ltd

Remark : Please update your record. All current contracts and terms agreed between your company and Melco Trading Co., Ltd will remain unchanged

敬啟者，

為配合公司業務發展，從 2006 年 8 月 22 日起，【美高貿易有限公司】更改公司名稱為【美高工業器材有限公司】。

美高承諾必竭盡所能，為貴司提供優質的產品及最佳服務，與您攜手共創輝煌！

藉此，感謝 貴司繼續的支持及配合。

祝順 ！

此 致

美高工業器材有限公司

二零零六年九月十八日

註：原已簽定的合同繼續生效及條款均維持不變，另請更新 貴司資料。